
Østbirk Idrætsforening  

 
Referat af bestyrelsesmøde nr. 1 - 7. januar 2016 
Deltagere: Torben B, Torben P, Kirsten, Poul, Søren og Gudrun (referat) 
  
Pkt. 1.    Siden sidst. 
Medlemsregistrering er indsendt til organisationer og kommune (Kirsten). 
Der er efterspurgt kort til brug for køb på konto i Brugsen. Emnet tages op på fællesmødet. Det er 
bestyrelsens holdning, at kasserer, formand og løbeafdelingen får et kort. Andre, der har brug for 
at købe på konto, kan rekvirere/låne hos formand eller kasserer. 
 
Pkt 2.    Udviklingsseminar. 
Orla Mikkelsen, DGI, var indkaldt til mødet, men har meldt fra. Der arrangeres et møde kun med 
det på dagsordenen – Orla skal komme med udspil. 
 
Pkt. 3.    Forelæggelse af projekt ide v/Andreas Nørgaard. 
Andreas mødte ikke frem. 
 
Pkt. 4.    Mail fra løbeafdelingen. 
Løbeafdelingen søger en løsning for at kunne øge interessen for at indgå i løbe-udvalget. 
Bestyrelsen indkalder udvalget til møde i uge 2 for at drøfte mail’en fra udvalget. 
 
Pkt. 5.    Personalefesten. 
Bestyrelsen udarbejdede et program, som evalueres løbende. 
INBYDELSEN UDSENDES STRAKS. 
Tilmeldingsblanketten sendes til  Jesper.  
 
Pkt. 6.   Deltagelse i undersøgelse om vore medlemmers holdning til frivillighed og om ØIF som 
forening. 
Bestyrelsen sagde ja til at deltage. Søren kontakter Conventus, for udtrækning af adresserne. 
 
Pkt. 7.    Birkefesten. 
Bestyrelsen og Poul afventer fortsat udspil fra Christina/birkefestudvalget eller borgerforeningen. 
Torben B tager kontakter til Kurt/Borgerforeningen.  
 
Pkt. 8.    Generelforsamling. 
Udsat til næste møde. 
 
Pkt. 9.    Nyt fra halbestyrelsen? 
Der er nu over 200 tilmeldt HalFit. Gymnastikudvalgets ønskeseddel er endnu ikke behandlet. 
 



Pkt. 10.   IT - Hjemmesideudvalg. 
Søren tager initiativ til at samle et udvalg. Kaj og Helle er emner. Gudrun tjekker en gymnastiks-
mors interesse. Der er en artikel i 8752 med opfordring til at melde sig. Sørens opgave er at sætte 
processen i gang. 
 
Pkt. 11.   Økonomi - budgettet. 
Udsættes til næste møde 
 
Pkt. 12.   Eventuelt. 
Søren har privat averteret efter gl. affaldsstativer. Det er dog også med tanke for brug ved f.eks. 
Birkefesten. Han har foreløbig fået 12 stativer, som således kan lånes til diverse arrangementer i 
foreningsregi.  
  
 


